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Organisationsnummer 885501-3879 

 
Protokoll vid möte med Distriktsstyrelsen tisdag den 17 oktober 2023,           kl. 13.00-
17.00.  
Plats: Vuxenskolan, Gävle  
 
Närvarande: Anders M Johansson, ordförande 
 Ann-Sofie Åsberg, vice ordförande 
 Carl-Bertil Rydbäck, kassör   

Marianne Åseby, vice ordförande, sekreterare  
 
Frånvarande: Ingvar Åberg, ledamot, anmält förhinder 
Bosse Westerlund, adjungerad, anmält förhinder 
 
§ 039  Mötets öppnande 
Anders hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 040 Dagordning 

Dagordningen godkändes med ändringen att paragrafen ”Hjärnkoll” i stället benämns 
”Rapporter”. 
 
§ 041 Föregående protokoll  
Föregående protokoll från 2023-08-21 godkändes. Även Ovansjöbygden och Hille har efter 
mötet meddelat att de ställer sig positiva till den reviderade verksamhetsplanen. 

§ 042 Verksamhetsplan 2024 
Föreligger förslag till verksamhetsplan för 2024. Förslaget kommer upp för diskussion på 
distriktets höstkonferens den 6 november. Marianne skickar ut förslaget till föreningarna. 

§ 043 Förslag till motion till förbundet 
Föreligger ett förslag till motion till förbundets kongress att valberedningen ges uppdraget 
att till den mellanliggande digitala kongressen föreslå fyllnadsval till uppkomna vakanser. 

Styrelsen beslutade 
- att ställa sig bakom förslaget och skicka in det till förbundet. 

§ 044 Ekonomisk rapport 
Carl-Bertil lämnade resultat- och balansräkning per dagens datum. Tillgångarna är 45 791 kr 
på företagskontot och 361 455 kr på placeringskontot.  
Förbundsmästerskapet i golf gav ett överskott på 14 261 kr, vilket delas med Gävle golfklubb. 
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Distriktet kommer under 2024 att betala tidskriften ”Äldre i centrum” KPR-representanterna 
Bo Bergstad, Catharina Hedin och May Hägglund. 
Hans Ström har haft ett kort från länsförsäkringar och han har på det betalat en Microsoft-
licens för större delen av 2024 ca 850 kr. Kortet är nu makulerat då ingen i nuvarande 
styrelsen har behov av detta. Vi kräver inte Hans Ström på någon återbetalning. 

§ 045 Budget 2024 
Carl-Bertil har utarbetat ett budgetförslag som vi gick igenom och lämnade synpunkter på. 
Carl- Bertil arbetar vidare med förslaget som fastställs vid nästkommande styrelsemöte. 
 
Styrelsen beslutade 
- att avsluta SPF-appen fr o m årsskiftet då användningen är låg. Möjlighet finns för 
föreningarna att själva teckna avtal med leverantören. 
- att som stimulansbidrag till föreningarna dela ut 2024 års distriktbidrag på 20kr/medlem 
efter den mall som utarbetades under pandemin 
- att dela ut 2025 års distriktbidrag på 20 kr/medlem till föreningarna efter antalet 
medlemmar 
 
§ 046 Höstmötet 6/11 
Anmälningarna till mötet har börjar trilla in. Sista anmälningsdag är den 27 oktober. 
Programmet är klart  
 
§ 047 60-plusmässan 2023 och framåt 
Anders har haft kontakt med Esbjörn Magnusson och enligt honom är allt klart inför mässan. 
En ny rekryteringsfolder har tagits fram med hjälp av Vuxenskolan. Den kommer att tryckas 
upp i 500 exemplar till en kostnad av 2 750 kr. Kostnaden för foldern betalas av distriktet. 
 
Det finns ett avtal om den tidigare foldern, som borde sagts upp tidigare. Eftersom det inte 
finns något behov av den foldern ska vi försöka avsluta avtalet. Om det inte är möjligt kollar 
Anders med resegruppen om de på något vis kan ha användning för en folder. 
 
§ 048 Funktionärsbehov 2024 
Distriktsmästerskap och dylika aktiviteter är upp till våra föreningar att arrangera om någon 
är villig att åta sig uppdraget. Några funktionärer för detta behöver därför inte utses. 
Distriktet kan stötta med ekonomiskt bidrag och även förmedla kontakter. Funktionärer till 
resegruppen däremot bör finnas från samtliga föreningar 
 
§ 049 Funktionärsaktivitet 2023 
Tidigare har funktionärer och styrelseledamöter bjudits på julbord. Då det inte har varit 
några omfattande aktiviteter för funktionärerna ställer vi in årets julbord. Däremot så 
kommer resegruppen att bjudas på Cinderellakryssningen 13-14 november. 
 
§ 050 Viking Cinderella 13-14/11 
Över 100 personer har anmält sig till kryssningen. Anders deltar och kommer att informera 
om vår verksamhet. Distriktet står för Anders kostnader, 595 kr (hyttkategori B enkelhytt, 
ingen brunch). 
 



3 
 

§ 051 Rapporter 
Den 27 september genomfördes den lokala uttagningstävlingen till Hjärnkoll. Alla fyra 
Gävleföreningarna deltog, samt Syrenen från Sandviken.  
Ankarets lag vann och deltog i finaltävlingen som hölls i Stockholm den 12 oktober. Laget 
gick tyvärr inte vidare till final. 
 
Ingvar och Marianne har deltagit i Förbundets konferens ”Ny i distrikts-styrelsen”. Marianne 
rapporterade från konferensen.  
 
Förbundsrådet hade ett digitalt möte med distriktsordförandena den 4 oktober kl. 10-15. 
Anders informerade från mötet. En genomgång gjordes av vilka besparingar man har tänkt 
göra med anledning av att förbundet endast fick höja kostnaden med 30 kr i stället för 
äskade 50 kr. Mycket av besparingarna kommer att läggas på distrikt och föreningar. Kritik 
framfördes mot att man fick förslagen vid sittande bord. 
I vår kommer ett nytt fysiskt möte att genomföras. 
 
Bl.a. kommer förbundet inte att ta kostnaden för STIM, vilket läggs på distrikt och 
föreningar. Sedan är det upp till varje distrikt att besluta om kostnaden ska läggas ut på 
föreningarna eller om distrikten tar kostnaderna. 
 
§ 052 Digital ordförandträff 
Styrelsen beslutade 
 
-att ha en digital ordförandeträff måndag den 29 januari, kl. 10.00. Detta inför årsmötena för 
genomgång av hur det ser ut med bemanning av styrelserna. 
 
§ 053 Övriga frågor 
Inga övriga frågor förelåg  
 
§ 054 Nästa styrelsesammanträde 
Nästa möte äger rum måndag den 27 november kl. 13.00 på Vuxenskolan i Sandviken. 
 
 
Anders M Johansson   Marianne Åseby  
Ordförande   Sekreterare  


